
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 11.01.2023   

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Malou, Anja, Camilla, Pia 

Fraværende:  

Dagsorden  

1. Referent  

2. Næste møde og øvrige datoer   

3. Økonomi 

4. Opfølgning – svampeangreb  

5. Elevskolen  

6. Status på nederste bane  

7. Eventuelt  

 

Ad. 1. Valg af referent  

Malou blev valgt som referent  

 

Ad. 2. Næste møde og øvrige datoer  

• Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 8. februar 19.30-21:30 

• Generalforsamling bliver onsdag d. 1. marts. Invitation sendes via mail.  

• Staldmøde d. 29. januar kl. 16-17 

• Alle aktiviteter for elevskolen kan ses på hjemmesiden: https://roskilde-

rideklub.dk/aktivitetskalender-2021  

 

Ad. 3. Økonomi 

Økonomien er ikke afsluttet endnu, da det sidste skal klares på årsregnskabet. Camilla arbejder 

videre på det, og vil kontakte revisorerne efterfølgende.  

 

Ad. 4. Opfølgning – svampeangreb  

Vi har haft besøg af kommunen, som skulle kigge på vores svampeangreb. Beslutningen fra 

kommunens side er, at luften inde i vest er dårlig i forhold til øst. Man ser også mere svampevækst 

i vest end øst. Det er generelt vores miljø – det skyldes altså ikke kun fugt. Vi er nødt til at have 

ventilationen tændt 24 timer i døgnet, og alle vinduer minimum på klem. Ventilationen vil blive 



lyddæmpet i uge 4, som er kommunalt betalt. Det vil skabe noget uro med bl.a. lift arbejde.  

 

Derudover skal svampevæksten behandles. Kommunen er stadig i gang med at finde ud af 

hvordan det skal behandles, men de indhenter tilbud og arrangerer.  

 

 

Ad. 5. Elevskolen  

Der skiftes af og til ud i elevskolen med ponyer og heste. På mødet gennemgik Mette proceduren 

for køb og salg af heste, og hvordan det har foregået indtil nu. Førhen har det varieret om vores 

elevskoleheste har været igennem en handelsundersøgelse ved køb.  

Det blev besluttet på mødet at der fremadrettet skal forlægge en handelsundersøgelse ved køb af 

elevskoleheste. Hvis der kommer anmærkninger, drøftes det med elevskoleteamet og bestyrelsen.  

 

På fredag skal elevskolen have en hest i handelsundersøgelse.  

 

Ad. 6. Status på nederste bane   

Vi har været ramt af frost, og nu regn. Så snart vejret ser stabilt ud, kommer de og færdiggører 

banen. Hegnet skulle gerne laves færdig inden længe.  

 

Ridehuset er rettet af, og blev vurderet som god.   

 

Ad. 7. Eventuelt  

• Der er lagt måtter på de folde hvor det gav mening. Fold 15 er ret kritisk – den er pløjet op. 

Der bliver kigget på en løsning.  

• Der kigges på hvordan arbejdstimerne skal køre i 2023. Bestyrelsen vil fremlægge det til 

pensionærerne så snart det er på plads på staldmødet.  

• Mette bestiller numre til alle boksene, og skilte som kan sidde ude på bygningen ’hestene 

må ikke fodres’.  

• Der kommer snart stævnedatoer for 2023. Aktivitetsudvalget melder ud så snart det er 

fastlagt.  


